
  



 

 
 

 
 
Geachte heer Eringa / Beste Pier, 
 
Het één jaar geleden dat de gemeenteraad besloten heeft het college te verzoeken een 
inventarisatie van discussiepunten ten aanzien van de wijkgrenzen te starten en gewenste 
herzieningen voor te leggen aan de commissie straatnaamgeving met het verzoek deze ter 
vaststelling door te geleiden naar de raad (Raadsbesluit d.d. 25 oktober 2006, raadsvoorstel 
133/2006, geamendeerd beslispunt 4). 
 
Waartoe heeft dit raadsbesluit inmiddels geleid? Is de inventarisatie van discussiepunten 
in een vergevorderd stadium en kan binnen afzienbare tijd een collegevoorstel tegemoet 
worden gezien? Het verbaast mij dat deze discussie volledig buiten de openbaarheid plaats-
vindt. Waarom zijn wijkbewoners niet betrokken bij de discussie over de wijkgrenzen en de 
gewenste herzieningen? 
 
Bovengenoemd besluit hing nauw samen met het besluit om de huidige administratieve 
wijkgrenzen, zoals vastgelegd in de gemeentelijke registratie van adressen, vast te stellen 
als zijnde de formele wijkgrenzen (raadsvoorstel 133/2006, beslispunt 3). Dit besluit heeft 
niet alleen allerlei vreemde consequenties voor een aantal concrete adressen, maar geeft 
ook geen uitsluitsel over de exacte ligging van de wijkgrenzen op plaatsen die niet in de 
registratie van adressen voorkomen. 
 
Ik had gehoopt dat de nodige voortvarendheid betracht zou worden bij de herzieningen van 
de wijkgrenzen. Ik zie de resultaten van de inventarisatie (= documenten in de zin van de 
Wet openbaarheid van bestuur) met belangstelling tegemoet. 
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Met vriendelijke groet en hoogachting, 
 
 
 
Rob Essers 


